
Referat fra FAU Porsholen Skole, 04.02.2025 
Fraværende: Aleksandra Smykowska, Bernt Martin Næss, Øyvind Gjerdskvål. 
Agenda:  

1. Godkjenning agenda og referat fra forrige møte: Godkjent.  
2. Skolen informerer v/ rektor  

2.1 Elevundersøkelsen: Skolen har mottatt resultater fra elevundersøkelsen, der 7. trinn 
deltok. Undersøkelsen viser positive tall for skolen. 
   

 
 

Mobbetallene på trinnet har gått fra 25% i fjor til 5% i år. En veldig gledelig utvikling. 

2.2 Elevtall og nye elever på skolen 

2.2.1 Leilighetshotell i nærheten av skolen 
Flere flyktninger fra Ukraina er bosatt på Lura, og går på Porsholen skole. 15 barn er fordelt på 
alle trinn på skolen og går nå i innføringsklassen (IK). Det er usikkert hvor lenge hvert enkelt barn 
skal gå i IK – før de kommer til Porsholen. Skolen planlegger- og ansetter etter beste evne for at 
elevene skal bli ivaretatt på en god måte.    

12.02.2025 – rektor legger til: Det er nå fullt i innføringsklassene på Lura skole og to ukrainske 
elever begynner direkte på Porsholen etter vinterferien. 

2.2.2 Nye boliger som bygges  
Lura bydel er i vekst, og nye elever kommer til skolen som et resultat av boligvekst, blant annet 
fra Myklatun og Alveveien. Skolen merker økt pågang av elever innenfor Porsholen skolekrets. 



Dette medfører strengere prioriteringer og avslag for elever fra andre skolekretser, som ønsker å 
gå på Porsholen, hovedsakelig fra Lura skole.  

Prioriteringen vil etter all sannsynlighet bli enda tøffere i årene som kommer, med et høyt antall 
pågående byggesaker og detaljreguleringer i Lura bydel. Endringen for bydelen er stor, og 
uforutsigbarheten er høy; dette vanskeliggjør planlegging for skoleadministrasjonen.  

Rektor er fornøyd med skolen, bygget og trivsel på skolen, som er jobbet med over lengre tid, og 
som funker veldig bra. Samtidig ytrer rektor bekymring elevtall som er lagt til grunn i 
skolebehovsplanen. Rektor ønsker å tenke på bydelen og skolekapasitet i bydelen som en 
helhet, i samarbeid med Lura skole.  
I løpet av de kommende dagene vil det publiseres en artikkel i Sandnesposten, som adresserer 
viktigheten av en holistisk tilnærming til skolekapasitet på Lura, spesielt i kombinasjon med 
rask befolkningsvekst. FAU medlemmer er bekymret for tallene som er lagt til grunn i skole og 
behovsplaner i kommunen fra 2023-2026, og stiller seg bak artikkelen.    

2.3 Ansettelser 
Skolen er i gang med å anskaffe ny leder i SFO. Sissel, nåværende leder, går av med pensjon til 
sommeren.  
 
3. Annet v/ leder i FAU:  
3.1 Diskotek  
Et nytt skolediskotek er planlagt avholdt 24. mars i år.  

3.2 Svømmeundervisning 
Rektor informerer om at skolen jobber aktivt for å få organisert så mye svømmeundervisning 
som mulig - og har svømming for flere partier og trinn enn hva det er lagt opp til i kommunen. 
Skolen velger aktivt tider som andre Sandnes-skoler ikke ønsker, og har derfor mer svømming 
enn det som ligger i læreplanen. Skolene i Sandnes har flere svømmehaller til fordeling: Riska, 
Hana, Austrått og Giske, (samt et lite basseng på Øygard).  
I år har fire trinn fått tildelt svømmetider på Porsholen, fordelt på følgende trinn: 2. 3. 4. og 7. 
trinn. Elevene verdsetter faget, og har stor glede av undervisningen og skolen gjør derfor sitt 
aller ytterste for å få timer i svømmehallen.  
Rektor viser til at faget krever koordinering og kostnadsdekning av både buss og ressurser til 
undervisning.  
Dersom enkelte svømmetimer utgår grunnet fravær eller sykdom, har ikke skolen mulighet til å 
ta igjen det tapte. Ved evt. oppgradering av basseng eller fliser i svømmehaller, finnes det heller 
ikke andre haller å erstatte undervisningen med. 
 
Oppfordring: Rektor oppfordrer alle foresatte til å ta med egne barn i svømmehallene for å bli 
svømmedyktige, og få økt utbytte av skoleundervisningen! Svømming er også en ferdighet som 
må trenes på. 
 
 
Innspill til kommende sak i FAU:  

1. Skoleskyting i Sverige, gjennomgang av rutiner i forhold til trussel utenfra m.m. 
2. Innføring i fag og timefordelingen på Porsholen skole, om ønskelig.  

 


